

Australian Vanadium 启动 680 万美金的最终可行性研究融资活动

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) ([FRA:JT71](#)) ([OTCMKTS:ATVVF](#)) 推出了一项股份购买计划 and 高质量投资者融资活动，以完成其在西澳洲的同名钒项目的最终可行性研究。

百达通证券将承销高达\$350 万元的股票购买计划（SPP），并向专业和成熟投资者发售高达\$400 万元的股票。

该公司计划在发行的新股中增加不超过 30% 的股份，即\$680 万元的股份。

配售股票的价格为每股\$1.15 分，比 Australian Vanadium 过去五个交易日的成交量加权平均价格低 18.8%。

这些股票的发行无需经纪费用。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium launches \$6.8 million DFS capital drive

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) ([FRA:JT71](#)) ([OTCMKTS:ATVVF](#)) has debuted a share purchase plan and high-quality investor capital raising so it can complete a definitive feasibility study (DFS) for its namesake vanadium project in Western Australia.

Patersons Securities will underwrite the share purchase plan (SPP) by up to \$3.5 million and offer up to \$4 million of shares to professional and sophisticated investors.

The company plans to add no more than 30%, or \$6.8 million in shares, to the number of new shares on issue.

Placement shares are priced at 1.15 cents a share, an 18.8% discount to the volume-weighted average price of Australian Vanadium's past five trading days.

The shares are offered without brokerage costs or fees.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China